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»V statistični regiji JV Slovenija se po kvadraturi pokritih športnih površin nahajamo 
na 14. mestu med 20-timi občinami z 0,16m2 površin/prebivalca, po kvadraturi nepo
kritih površin pa smo na 7. mestu med 20-timi občinami s 3,48m2 površin/prebivalca. 
Po obeh podatkih smo krepko pod državnim in regijskim povprečjem. Glede na podatek, 
da smo med letom 1994 in 2012 pridobili le 7€/prebivaica državnih sredstev za špor
tno infrastrukturo (povprečje v Sloveniji 33€/prebivalca, najboljše občine preko SOC/ 
prebivalca), lahko ugotovimo, da imamo malo športne infrastrukture in le-ta je izredno 
zastarela in skorajda neuporabna, ponekod že tudi nevarna za uporabo.

Keglja ..ki klub frebnji deluje že več kot tri desetletja brez kegljišča,
deluje brez nogometnega igrišča, mi : ni k dosega že dol

ga leta odlične rezultate, a brez primerne dvorane, ima v svojih
vrstah olimpionike, a deluje brez za trening primernih skakalnic, Trebnje

deluje v več desetletij starem objektu ...«, je o težavah s trebanjsko in mirnsko športno 
infrastrukturo na tiskovni konferenci, ki se je začela ob simbolični uri - pet pred dvanaj
sto, spregovoril predsednik Športne zveze občlin Trebnje in Mirna . (BZ)
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GOSTILNA JAVORNIK Z S 041 372 876
RAKOVNIK-ŠENTHUPERT-DEŽELA KOZOLCEV

KOMPLETNA NEGA 
ZA VAŠEGA PSA

TEL; 040122 004

PASJI SALON AJSA
JASNA KRANJC S.P., TREBNJE
WWW.PASJISALONAJSA.COM
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Matej Markovič s.p., Stefan 16,Trebnje
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- izdelava notranjih in 
zunanjih inox in steklenih 
ogritf,

- varjenje aluminija in 
inox-a,

- nadstreški in
- ostali kovinski izdelki,...
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Jutri, v petek, IB. aprila 2014 v Galaksiji ...

Vabljeni na simultanko z 
Andrejem Brcarjem...
Pred dobrim mesecem dni smo napovedali 
(in vas pozvali k sodelovanju), da se bo 18. 
aprila 2014, prvič v zgodovini mesta Trebnje, v 
našem kraju odigrala simultanka. Prijavljenih 
je že dovolj šahistov, simultanka bo!

V Trebnjem žal res redko katera stvar uspe, 
zato s se toliko večjim veseljem pišemo o pro
jektu, ki bo očitno uspel. Konec januarja smo na 
Cajtng.com objavili intervju s predsednikom in 
trenerjem Šahovskega kluba Trebnje Andrejem 
Brcarjem, v enem izmed vprašanj pa smo in
tervjuvanca povprašali tudi, če bi bil pripravljen 
odigrati simultanko. Ker je bil odgovor pritrdi
len, smo stopili v akcijo. Angažirali smo g. Bo
goljuba Bobana Pivaševiča, znanega Trebanjca 
in velikega šahovskega entuziasta, ki je bil takoj

Takole |e simultanko pred cca 35 leti v Trebnjem igral vele
mojster Bruno Parma. Jutri jo bo v Galaksiji igral mojstrski 
kandidat Andrej Brcar.

pripravljen sodelovati z nami. Predvsem njemu 
gre zasluga, da se bo 1. simultanka v Trebnjem 
zgodila. Pa ne le to, svoj prihod so napovedali 
številni znani soobčani ... pa tudi nekaj znanih 
šahistov od drugod!

“Izbrali smo malo neroden termin, postni 
veliki petek, a upamo, da to ne bo vplivalo na 
udeležbo”, je že kmalu po prvi objavi v javnosti 
dejal Andrej Brcar, a poti nazaj ni bilo. Če bi bila

“Prijavljeni so taki igralci, da bom vesel, če bom dobil več kot 
polovico partij", pove Andrej Brcar. Se temu reče trema???

udeležba na drug datum boljša, sicer ne more
mo vedeti, dejstvo pa je, da je že sedaj udeležba 
povsem zadovoljiva.

“Imamo častno gostjo, ki bo pri vsaki mizi po
tegnila prvo potezo. Imamo nekaj zelo dobrih 
šahistov, zvenečih imen, tudi starih Trebanjcev, 
prijavljenih pa je tudi kar nekaj novopečenih 
Trebanjcev. Tu bo tudi najboljši slovenski šahist 
vseh časov”, je bil skrivnosten Boban Pivaševič, 
ki imen ni želel razkriti. “To naj bo skrivnost do 
petka, 18. aprila”, je dejal Boban in dodal, da so

bili vsi udeleženci mnenja, da je lepo, da se orga
nizira prireditev, kjer se bodo spet lahko srečali 
tako sedaj aktivni igralci, kot tudi tisti, ki so igrali 
šah v Trebnjem pred več kot 30 leti”. Je že jasno 
kaj več?

Če želite tudi vi sodelovati v simultanki 
proti Andreju Brcar ju, pokličite Bobana Pi
vaševiča (040 22 10 11). Za enega, morda 
dva bo še prostor, sploh če se kdo, ki se 
je že prijavil, iz tega ali onega razloga ne 
pojavi na prizorišču. Vsekakor pa ste vsi 
vabljeni v Galaksijo jutri, torej v petek, 18. 
aprila 2014 ob 17. uri. Zanimivo bo!

In kaj pričakuje Andrej Brcar, ki je pravo si
multanko nazadnje igral še kot deček? “0 priča
kovanjih je težko govoriti, ker še ne vem za vse 
nasprotnike, s katerimi bom igral. Se pa zave
dam, da bo vsaka partija zelo težka. Prijavili so 
se menda tudi igralci, ki so se priselili v Trebnje 
iz drugih krajev in odlično šahirajo. Moja želja za
enkrat je le, da zmagam večino partij". (BZ)

Župan Šentruperta Rupert 
Gole med prvimi ambasa
dorji znanja v Sloveniji
V viteški dvorani Cekinovega gradu v Ljubljani so v 
sredo, 26. marca 2014, imenovali prve ambasador
je znanja v Sloveniji, več kot 40 znanih in uspešnih 
slovenskih osebnosti z različnih področij.

Med Ambasadorji znanja je več kot 40 oseb, med 
njimi tudi varuhinja človekovih pravic Vlasta Nussdorfer, menedžerji Franjo Bobinac (Gorenje). 
Janez Škrabec (Riko), Maria Anselmi (Bisnode), Boris Novak (Pošta Slovenije), Tanja Skaza (Pla
stika Skaza), mag. Mitja Terče (Elektro Celje Energija), Jožica Rejec (Domel), Rupert Gole (Občina 
Šentrupert), inovatorka leta Zdenka Kahne (Kozmetika Kahne), televizijska urednica Edita Cetinski 
Malnar, glasbenika Tomaž Kozlevčar in Lado Leskovar.

Vloga prvih ambasadorjev znanja pri nas je izbrati perspektivne mlade kadre in 
jim s podelitvijo oznake Referenca pomagati pri prepoznavnosti na trgu dela ...

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 
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ervtsne storitve Kukenberger
Emanuel Kukenberger s.p., Obrtniška ulica 41, Trebnje; 031312 827, 041652 878

Nudimo servisne usluge ia:
- osebne volila vseh mamk
- tovorna vosila (tovornjaki in kombiji)
- gradbena mehaniiacija
- hidravlika

breiplacno 
nadomestno 

voiilo

Nudimo tudi premontešo in 
I centriranje pnevmatik ter 
avtodiagnostiko ia vse mamke voiil

Smo pooblaščeni monter športnih 
podvozij znamke Vogtland in Bilstein.
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Obrtniška ulica 41. TREBNJE
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ŠZ TIM: “Če so zadovoljni obiskovalci, 
smo zadovoljni tudi mi, saj vse, 
kar delamo, delamo za ljudi, ne zase!”
V nedeljo, 6. aprila 2014 je ŠZ TIM (Športna zveza občin Trebnje in 
Mirna) organizirala dobrodelni tek, katerega izkupiček bo šel za obnovo 
šolskega igrišča v Trebnjem.

ŠZ TIM je v nedeljo, 6. aprila, na 
svetovni dan športa, na šolskem 
igrišču pri CIK-u v Trebnjem orga
nizirala dobrodelni tek, katerega 
izkupiček bo šel za obnovo šolske
ga igrišča v Trebnjem. Vsega skupaj 
se je v evidenco vpisalo okoli 200 
obiskovalcev, bilo pa jih je seveda

Veseli dejstvo, da so se teka ude
ležile celo tudi mamice z vozički, ki 
so tako podprle obnovo šolskega 
igrišča, saj se zelo dobro zavedajo, 
da bodo že “jutri” njihovi otroci z 
veseljem uporabljali to igrišče oz. 
športni center.

Dobrodelnega teka so se udeležili tudi naši, domači, a tudi na državnem 
nivoju znani športniki. V prvi vrsti velja tu omeniti olimpijki Evo Logar 
in Majo Vtič, potem je tu Vanja Brodnik, naša smučarska A reprezen
tantka, pa rokometaši, ki igrajo v 1. državni ligi, kegljačice KK Trebnje in 
odbojkaši SEP Mokronog, ki (oboji) igrajo v 2. državni ligi. Seveda bi bilo 
na tem mestu dobro omeniti slehernega občana, ki se je udeležil dobro
delnega teka, a da koga ne pozabimo, tega ne bomo storili. Naj se vsak 
izmed njih najde v besedi - HVALA! Bode pa v oči dejstvo, da se ni na 
prizorišču prikazal noben predstavnik 05 Trebnje, pa bi se nedvomno 
spodobilo, saj bodo otroci iz šole igrišče koristili še največ od vseh.

še nekaj več. V povprečju so teka
či pretekli po približno pet krogov. 
Nekateri so simbolično odtekli ene
ga, nekateri pa so si dogodek vzeli 
za dopoldansko rekreacijo in odte
kli 15, 20, 30, pa tudi več krogov.

Med obiskovalci je bilo zaslediti 
tudi nekaj starejše populacije, eden 
izmed njih pa je v pogovoru dejal, 
da z veseljem prispeva po svoji 
zmožnosti za prenovo igrišča. “Meni

ni več do teka, raje hodim v hribe. 
Bom pa z veseljem prišel pogledat 
kakšen dogodek, ki se bo odvijal 
na tem igrišču, nenazadnje pa se s 
športom ukvarjajo tudi vnučki. Ker 
oni še ne služijo, sem jaz v njihovem 
imenu doniral 10€”, je povedal go
spod iz bližnje okolice Trebnjega.

V športni zvezi so z udeležbo 
zadovoljni. “Če so zadovoljni obi
skovalci, smo zadovoljni tudi mi, 
saj vse, kar delamo, delamo za lju
di, ne zase. Seveda pa se bomo še 
naprej trudili, da bistveno, bistve
no izboljšamo trebanjsko športno 
infrastruktuto, ki je sedaj na zelo 
zelo nizki ravni”, so včerajšnji do
godek komentirali v Športni zvezi 
občin Trebnje in Mirna, ob koncu 
pa se tudi zahvalili slehernemu obi
skovalcu za udeležbo in donirana 
sredstva.

Kot smo že pisali, je v načrtu, da 
bi se na trebanjskem šolskem igri
šču naredil velik, sodoben športni 
center, katerega Trebanjci potrebu
jejo, nihče od odgovornih pa do se
daj še ni zagrizel v ta kolač. V prvi 
fazi bi izgradili nogometno igrišče, 
ki bi omogočalo mladim nogometa
šem (preko 150 jih je) treniranje in 
do neke mere (za mlajše selekcije) 
tudi igranje tekem, seveda pa bi bila 
nogometna površina na voljo tudi 
vsem ostalim nogometnim navdu
šencem. Prva faza predvideva tudi 
izgradnjo večnamenskega igrišča, 
ki bi prišel prav rekreativnim ko
šarkarjem, odbojkašem, badmin- 
tonistom, glede na to, da pa bi bilo 
prevlečeno z umetno maso, pa bi 
bilo še bolj primerno (kakor danes)

tudi za telovadbo otrok iz vrtca in 
šolarjev, pa tudi za vadbo mažoret 
in še koga.

Za vse omenjeno je denar v pro
računu že zagotovljen, potrdili so 
ga že tudi občinski svetniki (že na 
seji 12. februarja 2014), za začetek 
del in končno realizacijo, ki bi lahko 
bila izvedena že v parih mesecih, pa 
manjka le še županov podpis.

V drugi fazi (z novim denarjem 
ali z akcijami, kot je bila tokratna) 
se predvideva, da se v športnem 
centru, na 5 delu, kje je sedaj neiz
koriščen hrib, zgradi tudi igrišče za 
odbojko na mivki in okrepčevalnico, 
seveda pa je v načrtu tudi obnova 
tekaške steze s tartanom in še ne
kaj ostalih stvari, recimo izgradnja 
modernega kegljišča, katerega si 
trebanjski kegljači, ki so lani nasto
pali celo v 1. državni ligi, želijo že 30 
in več let. Kompleten projekt (vse

“Sredstva za obnovo 
šolskega igrišča so v 
proračunu že zagotovlje
na, sklep pa so že potrdili 
tudi svetniki. Da se začne 
igrišče obnavljati, manjka 
še samo podpis župana.”

omenjeno, vključno s prvo fazo) bi 
naj stal okoli 450.000 evrov, od 
česar bi lahko dobili 30% nepovra
tnih sredstev, ostalo pa bi bilo po
trebno zbrati s podobnimi akcijami 
in (v nekaj letih) denarjem iz prora
čuna. (BZ. GS)

ELBCTRO ŠPEHE
elektro inštalacije
• poslovni objekti
• stanovanjske stavbe
• novogradnje
• adaptacije
• vzdrževanje

Darko Špelič s.p., Trubarjeva 3, Trebnje 
Gsm: 040 787 372; E-pošta: d.spelic7@gmail.com
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Mislili smo že, da bodo prvoaprilske potegavščine 
kmalu za nami, in pozabljene. Toda, glej ga zlomka, 
še kar naprej nas »iii III iii« (»iii« = po novem sinonim 
za nategovanje), tako. da več ne razločimo, kdaj gre 
zares in kdaj je samo šala. Odpreš časopis, priklopiš 
radio ali TV: barabija na barabijo; kradejo podjetje za 
podjetjem, poneverjajo in ponarejajo: korupcija celo v 
vrhovih politike; organi pregona nimajo sredstev; so
dišče pa so menda celo pred ohromitvijo. En sam »iii«. 
»Pa to ni res!«

In ob vsem tem je res dobro, da smo zelo pozabljivi! 
Lepo je imeti spomin kot zlata ribica ali imeti demenco, 
ki čisto nič ne boli. Kdo se še spomni natega stoletja, 
ko so nas (tedaj že ali pač še živeče državljane) od
pravili tako, da so nam takratni oblastniki dali v roke 
peščico certifikatov in nas razbremenili vse družbene 
odgovornosti za upravljanje tistega, kar smo ustvarili. 
Kar sanjali smo, kaj bomo naredili s certifikati. Redki 
so bili srečneži vsaj z minimalnim »dobitkom«. Poza
bili smo na ta nateg, z vsemi krivicami! Zgodilo se je 
enako, kot je bilo z zemljiško odvezo leta 1848.

Kot pravijo: zgodovina se (zlasti s krivicami) pona
vlja. Očitno so imeli nekateri takoj po osamosvojitvi 
Slovenije (morda že med ali celo prej) v načrtih, kako 
bodo na ta račun obogateli (tu ne gre za tiste, ki jim je 
bilo premoženje zaplenjeno in nato vrnjeno), ali kako 
bodo s pridaniči in divjim lastninjenjem, brez lastne
ga denarja, čez noč »pokupili« tisto, kar smo skupaj 
ustvarili, Ker je po ideologiji meščanstva nespodobno 
ali, da - tisto, kar je državno in skupno - ne more biti 
dobro! Da se skupno ne da upravljati? Halo?

0 tem bo seveda sodila zgodovina, kot že dolgo sodi 
o krivicah, storjenih denimo z odpravo fevdalizma, ko 
so nekateri dobili nezasluženo (z »iii«) ogromne pose
sti. Vsak čas ima svoj zakaj in svoj zato. o čemur pač 
ne moremo objektivno soditi sodobniki.

Povsod in vedno pa je bila samo peščica tistih, ki 
so bili nad drugimi, ki so »znali« več narediti kot drugi! 
Teh, ki so res znali (ali znajo), v pravem pomenu bese
de je seveda zelo, zelo malo, morda v odstotku. Je pa 
vedno v družbi dovolj barab, ki zna »iii«, ki v sebi nima
jo normalnih človeških norm. Saj lahko to ilustriramo 
s primeri: Poglejmo v tem času ravnanje direktorja 
Iskra sistemi! Brezčutno, brezsrčno, nečloveško. Ker 
je pomemben samo njegov zaslužek in ugodje!

Seveda ni edini, pa tudi bližje našim krajem ali pa 
kar pri nas bi se našlo precej takšnih »tičev«. Življe
nje nas ustvari različne, ampak, da postanejo neka
teri brez čuta za poštenost, pravičnost, skratka - da 
nimajo normalnih človeških vrednot niti toliko, kot je 
črnega za nohtom, je pač nevzdržno. Hodili pa so v 
iste šole kot s(m)o drugi. Kdor je pošten, bo dovolj, 
da bo spoštoval deset božjih zapovedi, za barabine pa 
nič ne pomeni ne božja, ne navadna beseda, še manj 
pa zakonske in ustavne norme, ki jih praviloma itak ne 
berejo.

Toda mi živimo sedaj, v tem času, v tem prostoru, 
ter z vsem gorjem in tegobami, ki so nam jih pripravili 
oblastniki. Povzdigniti je treba glas! Vsaj lokalne vo
litve so blizu, kjer lahko izrazimo svoje strinjanje ali 
nestrinjanje. Morda bi bilo pa vendarle dobro, če bi se 
le spomnili in se vprašali - ali so tisti, ki smo jih volili - 
POZOR tisti, ki smo jih obkrožili na listah - res naredili 
dovolj? Te bi namreč morali vprašati, kaj so storili za 
nas, potem, ko smo oddali glas zanje! Ali so nas s pro
pagando za glas zanje samo iiii...

Smo pozabili koga smo obkrožili?
Kolumnlst(ka) Izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!
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V nedeljo, 30.3.2014, ob 7.25 so bili policisti 
obveščeni, da je prišlo na Obrtniški ulici v 
Trebnjem do prometne nesreče.

Policisti so opravili ogled kraja prometne ne
sreče in ugotovili, da je 28-letni voznik osebnega 
avtomobila zaradi neprilagojene hitrosti izgubil 
oblast nad avtomobilom in s ceste zapeljal v 
jarek. Povzročitelj nesreče, ki nima veljavnega 
vozniškega dovoljenja, je odklonil opravljanje 
preizkusa alkoholiziranosti. Avtomobil so mu 
zasegli in zaradi kršitev na sodišče naslovili ob- 
dolžitni predlog, (pu nmi

editve

V petek, 4.4.2014, je v Osijeku (CRO) v 
razprodani dvorani, pred cca 4.000 ljudi, v 
organizaciji FFC potekala prireditev največjih 
borcev v kickboksu, katere se je udeležil tudi 
naš borec Alen Štritof.

22-letnega Srba Sašo Stošiča, 
večkratnega srbskega prvaka v 
kickboksu je premagal s sogla
sno sodniško odločitvijo. (BZ)

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
CA3TNG.COM!

Projekt Dobrote Dolenjske, kate
rega nosilec je Društvo za razvoj 
in oživitev Trebnjega (DROT) je 
našel mesto v prestižni reviji 
Sinfo, ki jo izdaja Urad Vlade 
Republike Slovenije za informi
ranje. Revija je namenjena infor
miranju o dogodkih v Sloveniji in informiranju 
tujih in slovenskih veleposlaništev.

V zadnji številki, kjer so 
omenjeni odlični uspehi na
ših športnikov na Olimpij
skih igrah v Sočiju ter ostale 
uspešne zgodbe Slovenije, je 
mesto našel tudi projekt Do
brote Dolenjske, ki bo več kot 
očitno prinesel tržni preboj 
trebanjskim in ostalim kmeto
valcem.

. vodja projekta: 
“Vesela sem, da projekt posta
ja iz dneva v dan uspešnejši in 

prepoznavnejši, ne samo v Sloveniji, ampak 
tudi v tujini. Da smo omenjeni med uspešnimi 
slovenskimi zgodbami v reviji, ki jo izdaja naša 
vlada, je za nas posebna čast in priznanje celi 
naši ekipi. Blagovna znamka Dobrote Dolenj
ske postaja vedno bolj iskana, kar dokazuje 
tudi dogovor s podjetjem OMV, tako da se 
bodo dobrote naših kmetovalcev in gostincev, 
v naslednjih tednih znašle na policah tega pri
znanega trgovca." (jk)
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TOP POMUPBfl MESECA PRODAM HIŠO V MOKRONOGU
POVRŠINA: 151,54012
OBJEKT: 7,Som X ll,6om (pritličje + mansarda)

PARCELA: 600 m2
IZDELANO: okna,fasada, voda,
elektrika in delno dvorišče
PARKIRIŠČE: pred hišo in okoli nje
OKOLICA: zelenica, možnost vrta
CENA: po dogovoru
INFO: GM Kuselj s.p, 041-755-578

Ranč Aladin odprl svoja 
vrata, letos še zanimivejši 
kot prejšnja leta
5 prvimi pomladnimi in toplejšimi sončnimi 
žarki se je na Gomili spet odprl tudi Ranč 
Aladin. Majhen, a tako prisrčen živalski vrt 
ima od letošnjega leta eno veliiiko novost. Ne, 
nismo mislili na novo živalico, pač pa na pravi 
pravcati grad in številna otroška igrala.

"Zopet smo za naše obiskovalce pripravili kup 
zanimivih reči, ki bodo tako mlajšim, kot tudi 
starejšim popestrile obisk našega ranča. Na
rava je poskrbela za še eno lepo pomlad, naše 
živalice pa za svoje mladičke. Na ranču imamo 
tako mlade kozice, ovčke, zajčke, rakune, se pa 
za družinsko življenje pripravljajo tudi nekatere 
druge živali", uvodoma pove lastnik ranča Dr 
mjan Zupan, za tem pa z veseljem izpostavi še 
eno veliko pridobitev: “Zelo smo veseli, da nam 
je uspelo na ranču narediti eno stvar, na katero 
smo zelo ponosni, to pa so naša čisto nova ve
lika lesena otroška igrala, kjer se bodo naši naj
mlajši zagotovo dobro zabavali. Daleč stran od 
avtomobilov in mestnega vrveža. Imamo razna 
plezala, tobogane, drogove, veliki stolp, rudnik 
diamantov... možno se je preskusiti v lokostrel

stvu, streljati s fračo, loviti ribice in še in še."

Poskrbljeno pa je tudi za starše. "Za starše 
smo čisto zraven igral naredili klopi, na katerih 
se lahko oddahnejo in opazujejo svoje male vra- 
gce pri igri", pove Zupan.

Na Ranču Aladin so z raznimi igrali poskrbeli za dodatno 
zabavo za otroke.

Seveda pa je obiskovalcem še vedno na voljo 
tudi stara, že znana ponudba ... "Seveda. Še ve
dno lahko pri nas otroci praznujejo rojstni dan, 
kjer lahko mi ob zabavi poskrbimo tudi za hrano 
in pijačo. Po želji prostor oddamo v najem za pi
knik ali zabavo tudi odraslim. Tu je tudi možnost 
zaključkov vrtčevskih in šolskih skupin, pa vode
ni izobraževalni programi po ranču in še bi lahko 
našteval”, zaključi Zupan. (AB)

1 KUPIŠ
sončna očala

©
1 DOBIŠ

otroška sončna očala
Akcija “Kupiš ena sončna očala, dobiš ena otroška sončna očala 

brezplačno" velja pri nakupu sončnih očal nad 140 €. Akcijo lahko 
izkoristite le v prisotnosti otroka starosti do 7 let. Brezplačna 

očala so označena z nalepko. Akcija velja do 31. 5. 2014 oziroma do 
razprodaje zalog. Popusti različnih akcij se med seboj ne seštevajo.

OKULISTIČNI PREGLEDI 
NA ZDRAVSTVENO 

KARTICO

BREŽICE 070 660 660
Pleteršnikova 1

NOVO MESTO 1 070 660 650
Kettejev drevored 32

NOVO MESTO 2 070 660 670
Seidlova 12

INTERLES
Trgovina z lesnimi 
proizvodi in materiali

Janez Potokar s.p.. Mirna, OH 381003

PRODAJA in DOSTAVA vseh vrst LESNIH in ostalih MATERIALOV
MATERIALI:
-iverice vseh vrst
- iverali raznebarvni
- lesoniti
- lesomali
- vezane ploiie
- furnir
- robni trakovi 
-LSBplošfelpodni. stene)
- mediapani
- laki - barve llenner

STORITVE:
-oblaienje kombijev in 

prikolic z vezano plotio
- izdelava pohiitva po meri
- selitve
- prevozi
- izdelava drobnih 

pohihvenih elementov
-popravilo starega pohiitva 
-razrez materialov
- robjenje
- izdelava vseh vrst polic
- menjava pantov 
-menjava vrat pri kuhinjah
- menjava rotajev

KONSTROKCUSKA PLOŠČA 
LSB-P5CE

- Dimenzije pluli: 2500 x 1250,2500 x 6! 
-Debeline: 12.15.18.22mm

IZDELAVA POHIŠTVA PO NAROČILO S
-kuhinje, sobe. dnevne sobe. 
predsobe, spalnice, omare, 
koti. mize....

KAKOVOSTNE STOEVE. UGODNE (ENE. BREZPLAČNA DOSTAVA
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Butalci in butalska 
demokracija!

V trebanjskih občinskih Butalah bi rekli: nič nove
ga! Večkrat obsojeni Kastelic, za več kaznivih dejanj 
na funkciji župana, ki so povezana z njegovimi zlora
bami nad našim javnim davkoplačevalskim denar
jem, po Kazenskem zakoniku Republike Slovenije, se 
še kar spreneveda. Javnosti je obljubil, da bo odstopil 
6 mesecev pred volitvami. To pa je nekje v teh april
skih dneh tega leta. Tudi nekaj svetnikov ga je pred 
kratkim pozvalo, da se drži obljubljenega in da takoj 
odstopi. Seveda nič. Tudi lansko leto je ta komercia
list v narekovaju, ki diplome noče pokazati, javnosti 
povedal, da želi v januarju 2013 še sprejeti proračun 
občine in potem se bo po vsej verjetnosti umaknil s 
tega mesta. Sedaj zamuja že leto in tri mesece, saj se 
mu očitno še vedno nikamor ne mudi. Plača in boni
tete so poglavitni vzrok, da bo naredil vse, da jih bo 
črpal do konca, do zadnjega diha. Saj se mu materi
alno splača! Seveda je večina Trebanjcev drugačnega 
mnenja. Ankete kažejo, da Kasteličevih rabot ne do
puščajo. Ker je brez morale in etike, bo verjetno tudi 
v jeseni kandidiral za župana. Bomo videli, kako bodo 
reagirali volivci in volivke občine Trebnje.

Iz Komisije za preprečevanje korupcije (KPK) so 
nam občankam in občanom občine Trebnje jasno 
pisno sporočili (navajam); da so ljudje in demokra
tična javnost v vaši občini in širše upravičeno zgro
ženi in prizadeti nad opisanim ravnanjem župana, ki

se temeljnim vrednotam naravnost posmehuje. Ne 
da bi se spuščali v ugotovitve sodišča, ki jih lahko le 
spoštujemo, je pri oceni, ali njegovo ravnanje ustre
za integriteti kot pravnemu in etičnemu standardu 
javnih funkcij, jasno, kakšen je njihov učinek, kako 
župan izpolnjuje pričakovanja in zaupanje večine lju
di, lokalne skupnosti in javnega mnenja. 5 tem lah
ko sklenem, da vaš župan ob vsem navedenem ne 
more pričakovati kakega posebnega zaupanja večine 
ljudi in demokratične javnosti. V danih okoliščinah 
namreč ni na preizkušnji le njegova osebna morala, 
ampak integriteta javne funkcije in občine kot insti
tucije. Zato tudi sam menim, da bi moral župan pri
sluhniti glasu ljudstva in resno razmisliti o svojem 
odstopu, ne čakajoč na to, da ukrepajo institucije. 5 
tem bi obvaroval ne le integriteto občine in funkcije, 
ki jo opravlja, ampak bi pokazal še osebno moralno 
držo. (konec navedka).

Mag. Kečanovič iz Komisije za preprečevanje ko
rupcije, ki je zadolžen za pravna vprašanja, pove
zana s korupcijo belih ovratnikov, je na obstoječo 
nemoralno in neetično problematiko obsojenega in 
skorumpiranega Alojzija Kastelica pisal v strokovni 
reviji Pravna praksa, katero ima naročeno tudi Obči
na Trebnje, reagiral z naslednjim stavkom (navedek): 
“Sprva naj poudarim, da sem se do tega vprašanja z 
ustavnopravnega gledišča in znanega stališča naše 
Komisije opredelil že v članku o nadzoru in odgovor
nosti občinskih funkcionarjev, objavljenem v reviji 
Pravna praksa, v katerem je tudi del besedila s pod
naslovom o "butalski demokraciji” (konec navedka). 
Torej, butalska demokracija cveti in živi v Trebnjem! 
Ali ni nam občankam in občano občine Trebnje nič 
nerodno, da v lastni občini, kjer živimo, dopuščamo 
Butale, Butalce in butalsko demokracijo? Bolj si bu
talski, večjo šanso imaš, da se vklopiš v trenutno 
trebanjsko butalsko demokracijo! Razmislite!

Kolumnlst(ka) Izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!

Turistično društvo Mo
kronog ima novo vodstvo: 
Vrniti kresni noči magijo
MOKRONOG, 11. april 2014 - Mokronog je bil 
nekdaj znan po številnih drugačnih prireditvah, 
ki so v kraj privabile ljudi od blizu in daleč.
Novo vodstvo Turističnega društva Mokronog 
upa, da bo kmalu spet tako.

Največje turistične prire- 
ditve v kraju so bile srečanje 
bradačev, pustna povorka, 
kresna noč in pohod po Vo- 

IjTlEr račevi poti. V zadnjih letih so 
postale skromnejše ali pa jih 

^ sploh več ni. Na zadnjem zbo- 
jernej Mauko, novi ru članov društva, na katerem 
predsednik td je bilo med 33 zbranimi kar 19 

Mokronog novih obrazov, 50 tako izvolili

novo vodstvo društva, ki ima smele načrte.

Sicer pa misli in energijo že usmerjajo v orga
nizacijo letošnje kresne noči, za katero si želijo, 
da bi ji že letos vrnili nekaj starega čara - fol
klore, baleta, skrivnostnostni, celo magije, pred
vsem pa sproščenosti in zabave.

V upravnem odboru so poleg novega predse
dnika še Irena Fišter, Matic Žlajpah, Jakob Me
glič, Alojz Gregorčič, Franc Glusič, David Bebar, 
Andreja Oštir in Mateja Podgor-

. Novi so tudi vsi ostali orga
ni društva. (EK)
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KOVINARSTVOpave
Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16, Trebnje 

07/30 44 887, 041/577 451, pavc@siol.net, www.pavc.si

Po naročilu vam izdelamo:
- INOX ograjo
- nadstrešek
- kovinske stopnice
- podest
- protivlomne inox rešetke

VDC TREBNJE

mšiŠii1!

EBi,,

flhsa KUD MVC ZHVAKI.
, TO DRŽI! .

Pokličite nas čimprej in vaše prostore bomo spremenili v barve vaših želja. Morda snežno belo, 
morda morsko modro ali pa sončno rumeno, da vam da polno energije in novo moč za nove uspehe?

če pa se boste odločili za toplotno izolacijo vaše fasade ali podstrešja, vam bo z našo izvedbo 
fasade že v nekaj letih uspelo povrniti vloženo investicijo, dolgoročno pa boste celo zaslužili.
V primeru, da obnavljate starejšo hišo, vam pomagamo do nepovratnih EKO sredstev - do 2.400C.

Ne odlašajte na jutri tistega, kar lahko storitev že danes!

POHVALIMO SE LAHKO Z BOGATIMI DELOVNIMI IZKUŠNJAMI 
IN TRADICIJO. MINILO JE ZE 40 LET 

OD ZAČETKOV PLESKARSTVA IN FASADERSTVA AGNIC...

Naj naštejemo nekaj naših storitev:
- beljenje in kitanje sten in stropov (beljenje z Jupol, beli l,99€/m2)
- oplesk oken In vrat in drugih izdelkov z vsemi vrstami premazov
- oplesk strešnega napušča (osnova + lazura 5,99€/m2)
- polaganje keramike, parketa, laminatov in ostale vrste podov
- strojni ometi in tlaki (glajeni strojni omet 6,99€/m2)
- postavljanje predelnih sten in oblaganje stropov z mavčnimi ploščami
- vse vrste fasad (beljenje bavalita belo 4,99€/m2, stiropor sistem lem klasične izvedbe 
komplet, bel akrilni zaključni sloj 29,99€/m2)

- nudimo vsa ostala vzdrževalna dela, razne prevoze In pomagamo pri selitvah

IZKUŠNJE, AŽURNOST • 10 ZAPOSLENIH KVALITETNIH DELAVCEV 
LASTNI PREVOZI (RAZNOVRSTEN VOZNI PARK) • FASADNI ODER 2.000 m2 

PREMIČNI ODRI • DELOVNA KOŠARA DO VIŠINE 24m • OSTALA SODOBNA OPREMA 
MOŽNOST STROKOVNEGA SVETOVANJA IN INŽENIRINGA

I

OB NAROČILU DEL NA VSA IZVEDENA DELA V MESECU APRILU 
ALI PA NAROČENA IN PLAČANA DELA V APRILU. IZVEDENA PA 

LAHKO TUDI KASNEJE - S TEM KUPONOM 2% POPUSTI

GRADAAGNIC
Vabimo, da se oglasite v naših poslovnih prostorih na Majcnovi ulici 4 v Trebnjem, kjer vam bomo z 
veseljem postregli z dodatnimi informacijami. Pokličete nas na 041-618-975, vsak delovni dan med 
7. in 17 uro, pošljite fax na 07/30-44-752 ali pa e-pošto peter.agnlc@siol.net. Več o nas si lahko 
preberete nas www.ometi.si ali www.fasade-agnic.si. Vsem našim strankam se zahvaljujemo, ker nam 
zaupajo, nove pa vabimo k sodelovanju. Pokličite nas, potrudili se bomo za vas po najboljših močeh.

DELO NUDIMO KVALITETNIM SAMOSTOJNIM DELAVCEM ALI KOOPERANTOM.
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Trebanjski DeSUS bo sodeloval 
na jesenskih volitvah
Konec marca 2014 se je na redni skupščini sestal trebanjski DeSUS, 
katerega vodi Stane Peruš, ki je bil tokrat tudi glavni poročevalec o 
opravljenem delu v minulem obdobju. Vsekakor pa je treba omeniti, da je 
bilo vodstvo stranke sila »šparovno«, saj je finančno stanje spodbudno, 
aktivisti in vodstvo pa za sedaj vse delo opravlja povsem brezplačno.

Na skupščini je bil tokrat 
kot gost navzoč Jože Jazbec, 
predsednik DeSUS-a za Do
lenjsko in Belo krajino, ki se je 
dejavno vključil v razpravo in 
delegatom na seji skupščine 
pojasnil marsikatero zadevo, 
ki se je dogajala znotraj De
SUS-a, v javnosti pa je odme
vala povsem drugače.

Sedanji Občinski svet v Trebnjem se ne odloča za ljudi...

DeSUS v Trebnjem v občinskem svetu nima svojih predstavnikov, ker tudi 
ni sodeloval na minulih volitvah, so pa bili člani vodstva DESUS-a vabljeni 
kot gostje na občinski svet v številnih primerih, zato člani čutijo in se zave
dajo, da je sodelovanje upokojencev na lokalni ravno tako pomembno, kot 
na državni ravni. Tembolj so odločeni, da hočejo priti v občinski svet, ker 
so ugotovili, da se pravzaprav v trebanjskem občinskem svetu ne odloča v 
imenu in za ljudi, temveč za »inat«, kakor pravijo primerom, ko za nekaj gla
sujejo odborniki samo zato, da ne bo tako, kot predlaga nasprotna politična 
stran. Zavoljo tega so se soglasno odločili, da bodo na letošnjih lokalnih 
volitvah sodelovali s svojimi kandidati in skušali doseči čim 
boljši rezultat. Z dnem, ko so se tako odločili na skupšči
ni, so začeli tudi kandidacijski postopek za izbor najboljših 
kandidatov, (br)

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 
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VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI, POZOR!
♦ določeni modeli z več kot 43% 

popusta na tovarniško ceno!

TONDACH
♦ Bramac - KLASIK NATURA BARVNI 

že za 0,53€/kom oz. 5,35£/m2 
(lm2=10 kom) vVN/- 

BRAMAC
♦ Gerard do 22,1% popusta

AGEPARD
KRALJ MED STREHAMI

VELUX ESAL

Izjemno ugodne cene izolacij!

♦ Termotop izolacija do 19,25% popusta

URsa
Grupo Uralite

kmf
IMULAI: 00

UNIFIT 035 
lo 45,59% popusta

90 let Jožeta Sladiča s Stana pri Mirni
Jože Sladič je bil rojen 27. marca 1924 na Stanu pri Mirni očetu Janezu in 
mami Francki. V družini je bilo sedem otrok, trije fantje in štiri dekleta. 
Na otroštvo in mladost se spominja z grenkobo, saj mu je pri starosti 
šest let zaradi bolezni umrl oče, dobrih deset let kasneje pa še mama. 
Svoj priokus mu je pustila tudi druga svetovna vojna, kjer se je kot 
zaveden državljan pogumno boril proti okupatorju. Po vojni je nekaj 
časa delal kot gozdni delavec, kasneje pa vse do upokojitve kot kletar v 
lokalnem, uspešnem podjetju Dana Mirna.

Na Martinovo 1950 se je 
poročil s Kristino, roj. Janežič 
iz Debenca. V zakonu so se 
jima rodili trije otroci. Starejša 
hči Jožica je zaradi težke bole
zni že pokojna, sinova Božo in 
Vojko pa živita v bližini in ima
ta svoji družini. Vnuki Darja,
Vanja, Dejan, Mitja in Matej ga 
z veseljem obiskujejo, saj jih 
vedno pričaka prešerne volje Jože in Kristina Sladič 

in v očeh se mu prižgejo iskri
ce sreče, ko pogled ustavi na pravnukih. Nik, Taja, Tina, Jaša, Urh in Eva pa 
imajo pradedka neizmerno radi.

Danes, pri 90-tih letih, živi Jože Sladič skupaj s štiri leta mlajšo ženo v 
samostojnem gospodinjstvu, v svoji hiši na Stanu pri Mirni. Zdravje njima 
še vedno služi v takšni meri, da skrbita sama zase. Žena Kristina samo
stojno in vzorno vodi gospodinjstvo, on pa skrbi za hišo in zunanja opravila, 
do pred dveh let je še samostojno obdeloval tudi vinograd. Pridela krom
pir, fižol, vso zelenjavo, sadje, ipd. Že od nekdaj je bil estet, zato se ni čuditi, 
da je okolica njune hišice vedno lično urejena. Za čudovite 
rože poskrbi Kristina, medtem ko Jože redno kosi travo (in 
to ročno!!) v bližnji in širši okolici hiše. Letošnja zima mu je
... (Darja Sladič Kragpvpr)

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
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- SUKOPLESKARSTVO
- FASADERSTVO
- ŠTUKATURE
- IZDELAVA KMAUF
- SVETOVANJE

Jože Kržičnik s.p„ Vrhpeč 21, Mirna Peč; 040 730 524
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le mogoče pesek, s katerim se posipajo 
ceste in pločniki, ponovno uporabiti?
Pomlad s svojimi toplejšimi temeraturami odnese sneg, le-ta pa posledič
no odkrije številne stvari, ki so bile do tedaj nevidne. Tudi pesek (da ne 
govorimo o smeteh, pasjih iztrebkih, itd), katerega so naokoli “razmeta
vali" delavci zimske službe, seveda z željo, da udeležencem v prometu 
(vozilom in pešcem) na snegu ali ledu ne bi drselo.

Delavci JP Komunala Trebnje so te dni že čistili ceste in pločnike, tako da 
bo naše mesto kmalu spet postalo lepo, ob toplem pomladnem sončku pa 
- takorekoč brezhibno. Velike količine peska, katerega nametejo “komunal- 
ci", pa so v nas zastavile vprašanje - gre ta pesek za vedno “v pokoj", ali se 
ga da morda celo prečistiti (recimo izpihniti nečistoče, kot so trava, papir, 
drobci lesa, železa,...) in ob naslednji zimi uporabiti znova.

Pometen pesek sicer ni več uporaben za vnovično posipanje 
cest, se pa ga da uporabiti za druge namene. Pametno in 
ekonomično.

Seveda smo se za od
govor obrnili na direk
torja JP Komunala Treb
nje Stanka Tomšiča, ki je
pojasnil, da pesek, kate
rega pometejo, zaradi 
primesi, ki so v njem, 
ni primeren za ponov
no uporabo, da pa po
metene količine peska 
uporabijo predvsem za 
posipanje transportnih 
poti okoli odlagališča 
Globoko. 5 pomladnim 
pometanjem sicer, še

doda Tomšič, zberejo le manjše količine peska, saj večina tega konča na 
bankinah, brežinah in v kanalizaciji.

Vas zanima še, koliko peska za posipanje cest in pločnikov porabimo za 
eno zimo in koliko le-ta stane? “V zimski sezoni 2013/2014 smo v občinah 
Trebnje, Mirna in Mokronog-Trebelno porabili okoli 1.500 m3 peska in okoli 
700 ton soli”, pove Tomšič in doda, da je cena takega peska okoli 12€/m3.

Komunala Trebnje sicer nabavi pesek za posipanje cest (agregat 4-8 
mm) od najugodnejšega ponudnika, to pa je bilo podjetje
truper ta. (tk)

Dr. Darinka Strmole »Jaz in moja družina se 
že od posta pri Marjanu Videnšku prehranjuje- 
mo pretežno vegetarijansko. Občasno uživamo 

'P *il mlečne izdelke. Nam to koristi in ugaja, še po- 
'.V ' sebno od takrat, ko smo se naučili uporabljati

začimbe in okusno pripraviti žita, zelenjavo, 
stročnice. Uradna medicina ne priporoča vege
tarijanske hrane, vse manj pa se svetuje prilago

jena prehrana pri posameznih boleznih, razen pri alergijah.

Starejši pediatri in zdravniki so v času, ko sem jaz začela delati, pri 
težavah s prebavili, driskah, sklepnih težavah pogosto svetovali prilago
jeno dietno prehrano. Zdaj je ne več, vendar se mi je v praksi velikokrat 
potrdilo, da je trenutni bolezni prilagojena prehrana še kako pomembna 
za čim hitrejšo ozdravitev.

Pogosto sem tudi v ambulanti svetovala vsaj štirinajstdnevno izklju
čitev mesa ali mleka ali jajc ali pšeničnih izdelkov, svetovala uživanje 
sveže iztisnjenih sokov iz sadja in zelenjave z domačega vrta ali shram
be. In večinoma so bili ljudje zadovoljni, ko so na lastnem telesu občutili, 
da se počutijo bolje.

Moje postenje je bila zelo lepa izkušnja. Čutila sem, da moram nekaj 
narediti za svoje zdravje, in me je vleklo, da bi preizkusila post. Doma se 
ga nisem upala lotiti, pa sva se z možem pridružila Marjanovi skupini na 
Mostu na Soči. Že po treh dneh posta sem ugotovila, koliko prožnejše 
so vezi mojih sklepov, s kolikšno lahkoto hodim po hribih, čeprav nisem 
imela posebne kondicije. Lahko rečem, da je to dopust za dušo in telo.«

(Avtor: Dam|an 1 ikar. Ona, priloga Dpia. ZS. ^ ?m4j

ntenzivni plesni tečaji 
ZA POROKO

za bodoče mladoporočence, svate, priče,...

Sestava kreativnih koreografij 
po Vaših željah in na Vašo glasbo.

K L. iSVK’

IZBERI PRAVILNO
IZBERI PLESNO ŠOLO ART

Info: 041 244 244 ali www.porocniplesi-art.com

VRTKO - SLAK Darjan Slak s.p.

® 041/204 - 046 

55 vrtko.sUkegmail.com

• Košnja vinogradov

urzjzno le Hepše ' Vzdrževanje vrtov &
urejanje zelenih površin

• Košenje trave
• Obrezovanje sadnega 

drevja
• Obrezovanje živih mej
• Cepljenje sadnega drevja
• Lopatenje (štihanje) vrtov
• Urejanje okrasnih gredic
• Urejanje grobov
• Kidanje snega
• Manjša popravila & 
vzdrževanje stanovanjskih 
objektov
• Odvoz vej, pokošene trave, 

odpadkov z vrta...

HALO HIŠNIK!

FRIZERSKI SALON
4t'

GSM: 041729 755

»visokohlitetno lasna kozmetika lisap 
• AKCIJA: 7 striženje GRAIK 
'Prinasfriziramo BREZ NAROČANJA! 
'darilni boni

X

",l°"

DARILNI BON

frizerski salon "Tina" • Martina Hočevar s.p. • Obrtniška N, Trebnje 
Delovni čas: tor - pet 8-l8h, sob 8-lšh, pon ZAPRTO! • Gsm: 041129 ZH
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11-metrovka s trebanjskim rokometnim 
diamantom, ki sliši na ime Staš Skube
"Že po dobrega pol leta v Gorenju je več kot jasno, da je Staš Skube Evropi dobro padel v oči. V 
svoji debitantski sezoni. V osmih krogih je bil ta lucidni srednji zunanji igralec že trikrat izbran v 
najboljšo postavo kroga, enkrat pa je bil najboljši organizator igre kroga njegov brat Sebastian, ki 
nastopa za Celje. Tokratno imenovanje (Stašu lahko z enakim dosežkom konkurira le Nemec Uwe 
Gensheimer) je imelo še poseben spremljevalni program, saj je od pred kratkim slovenski repre
zentant kar dvakrat gostoval v izboru, tokrat tudi (za Naj gol) z enim od svojih sedmih zadetkov 
Hamburgu. Čeprav je spomladi podpisal triletno pogodbo z Velenjčani, je vse bolj jasno, da ga bo v 
prihodnje ob nadaljevanju v podobnem slogu zelo težko zadržati v Rdeči dvorani."

OGLAŠUJTE V CAJTNGU ŽE ZA 29,40€ + DDV________________________

To je le eden od številnih zapisov, ki jasno go
vori o tem, da je Staš Skube, že presegel Slo
venijo in dosegel Evropo. Ker mediji večinoma 
pišejo predvsem o rokometnih mojstrovinah 
tega trebanjskega diamanta, smo na Cajtng. 
com mlajšemu bratu (zaenkrat še bolj znanega) 
Sebastjana Skubeta zastavili nekaj povsem dru
gačnih vprašanj.

1. Ali igraš športne stave, loto, nasploh igre 
na srečo, ali si imel kdaj kaj uspeha, ali poznaš 
koga, ki je znan po tem (seveda od znanih Slo
vencev)? Včasih odigram športne stave, po ve-

5. Kaj bi naredil s 5.000€, kaj s 50.000E in 
kaj s 500.000C? S 5 tisoč evri bi recimo šel z 
boljšo polovico na dopust, s 50 opremil stano
vanje oz ga kupil, s 500 tisoč pa bi kupil hišo in 
dal del v dobrodelne namene.

6. Kje bi najraje živel na “stara" leta - v manj
šem mestu (Trebnje), v večjem (npr. Ljubljana) 
ali v velikem (London)? Na stara leta bi najraje 
živel v manjšem mestu na Dolenjskem. Nikakor 
me ne boste našli v kakšnem večjem mestu, 
ravno tako pa ne pride v poštev tujina.

7. Katera sadja imaš najraje, katera zelenjava 
ti je pri srcu? Ti katero sadje 
ali zelenjava nikakor "ne po
tegne"? Si na splošno ljubitelj 
sadja in zelenjave? Bi lahko 
živel brez mesa?? Katere tri 
jedi imaš najraje? Sem ljubitelj 
sadja, jem praktično vso sadje, 
malo manj sem ljubitelj zelenja
ve. Recimo, da imam od zele
njave najraje brokoli. Moj obrok 
mora nujno biti mesni, tako da 
brez mesa ne bi preživel niti 
en dan. Najraje pojem zrezke v 
omaki, pico in pa musako.

Trebanid smo lahko ponosni na še enega svojega sokrajana. rokometaša Staša ^ pomeni avto? Je
Skubeta. (Foto: siolnet) to stvar, ki te pripelje od točke

čini neuspešno, gre pa tu za zelo majhne vsote. 
Z ostalimi igrami na srečo se ne ukvarjam, niti 
ne poznam koga, ki bi dejansko od tega imel pro
fit na dolgi rok. Zdi se mi skoraj nemogoče.

2. Ti je bolj všeč slovenska ali YU glasba? 
Kateri Slovenci so ti najboljši (med glasbeniki, 
seveda), kateri med YU? Raje poslušam yugo 
glasbo, nekako mi bolj leži. Poslušam pa tudi 
slovensko glasbo, najbolj se mi dopade glasba 
Nine Pušlar. Med YU glasbeniki pa jih je ogro
mno, recimo Severina, Toni Cetinski, itd.

3. Spremljaš politiko? Meniš, da bi se v Slo
veniji dalo lepše živeti? Politika je področje, ki 
ga ne spremljam niti malo. Ne sanja se mi kdo 
ima kakšno funkcijo, niti kaj se dogaja na tem 
področju, tako da ne morem dati kakšne pame
tne izjave.

A. Ali zaupaš alternativni medicini? Si že imel 
stik z njo? Meniš, da bi jo morali v Sloveniji spra
viti v sistem, tako kot klasično medicino? Z me
dicino sem se na srečo zelo malo srečeval, kar 
je super in pomeni, da nimam težav s poškodba
mi. Glede alternativne medicine je presoja vsa
kega posameznika. Verjamem, da nekomu, ki v 
to verjame, lahko pomaga, sam pa sem skepti
čen glede tega.

A do točke B, ali želiš nekoč 
imeti avto za recimo 50 ali 100.000C? Če bi lah
ko izbiral, ne glede na ceno, katerega bi izbral?
Avto mi praktično ne pomeni nič. Ne verjamem, 
da me boste kdaj videli na cesti v kakšnem 
luksuznem avtomobilu.

9. Imaš raje zimo ali poletje? Kateri letni čas 
ti je najbolj pri srcu in zakaj? Si kdaj razmišljal, 
da bi na stara leta živel na morju, imaš morda 
celo take načrte? Rajši imam poletje in dopust 
na morju, kot pa nizke temperature. Najrajši pa 
imam pomlad. Življenje na morju mi ne diši, mo
goče kakšen apartma na morju, ki bi ga obisko
val čez vikende.

10. Katera brezalkoholna pijača ti je najljub
ša? Kaj naročiš dopoldan v gostilni? Kaj piješ 
zvečer v družbi, če je zabava - katera alkoholna 
pijača ti najbolj ustreza? Najrajši popijem cede- 
vito, v primeru nočne zabave pa si privoščim 
kakšno pivo.

11. Kakšne spomine imaš na osnovno šolo? 
Kateri predmet ti je bil (ob telovadbi, predvi
devam), najbolj všeč? Na osnovno šolo imam 
lepe spomine, poleg telovadbe sem imel najraje 
matematiko. Na šolanje pa imam lepe spomine, 
saj so se izoblikovala številna prijateljstva in lepi 
odnosi. (BZ)

1 KUPIŠ
sončna očala

©
1 DOBIŠ

otroška sončna očala
Akcija "Kupiš ena sončna očala, dobiš ena otroška sončna očala 

brezplačno" velja pri nakupu sončnih očal nad 140 €. Akcijo lahko 
izkoristite le v prisotnosti otroka starosti do 7 let. Brezplačna 

očala so označena z nalepko. Akcija velja do 31. 5. 2014 oziroma do 
razprodaje zalog. Popusti različnih akcij se med seboj ne seštevajo.

OKULISTIČNI PREGLEDI 
NA ZDRAVSTVENO 

KARTICO

BREŽICE 070 660 660
Pleteršnikova 1

NOVO MESTO 1 070 660 650
Kettejev drevored 32

NOVO MESTO 2 070 660 670
Seidlova 12
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Gnoj na gnoj - kateri 
najbolj smrdi?

Koliko blodenj zaradi enega predloga o gnojnici in 
gnojevki ter subvencioniranju aditiva proti neprije
tnemu vonju ... Vsi pa bi želeli jesti zdravo in kako
vostno, doma pridelano hrano, ki bi bila seveda se 
cenovno ugodna in dostopna v najbolj mogoči sveži 
obliki. Se morda motim? Zato sem predlagal, da se 
s strani občine Trebnje subvencionira aditiv, ki zavira 
neprijeten vonj. Zadeva se vključi v razpise občine za 
področje kmetijstva za leto 2015. Dodal sem še nekaj 
kriterijev, ki bi pomagali pri določitvi prejemnika, ter 
analiziral, kaj vse bi s tem dosegli in kdo bi imel kori
sti. Pa poglejmo...

Zmanjšanje smradu pri polivanju gnojevke; Zmanj
šanje izpiranja hranil v podtalnico in vodotoke ter 
druge vodne vire v občini Trebnje; Hranila v gno
jevki so močneje vezana; Aerobno preperela gno
jevka pospešuje tvorbo humusa v tleh in izboljšuje 
rodovitnost tal; Boljši izkoristek hranil za rastline iz 
gnojevke; Gnojevka postane bolj tekoča in homoge
na; Potreba po mešanju gnojevke se zmanjša; Njena 
Ph vrednost se zniža; Amoniak se veže v amonijev 
karbonat in v beljakovine mikroorganizmov; Občutno 
zmanjšanje porabe mineralnih gnojil; Znižanje vseb
nosti patogenih mikroorganizmov v gnojevki; Pri apli
kaciji take gnojevke po zelenih rastlinah ne prihaja do 
ožigov; Bo dovolj plusov? Gremo naprej! Zmanjšanje 
števila muh v hlevih; Manj amonijaka v hlevskem zra

ku; Izboljšanje hlevske klime, kar seveda pripomore 
k sami kakovosti končnih izdelkov (mleko, meso); 
Nekateri tovrstni preparati so dovoljeni tudi pri eko
loškem kmetovanju,...

Seveda bi bile koristi tudi za vse prebivalce, ki živijo 
neposredno ob večjih kmetijskih površinah, saj bi bil 
neprijetni vonj bistveno manjši ali celo odpravljen. 
Ob tem seveda nisem pozabil na okoljevarstveni mo
ment, ki sem ga dodal v obliki dveh dodatnih metrov 
oddaljenosti od vodotokov, poleg tistega, kar že zah
teva zakonodaja - drugi red voda je gnojenje dovolje
no 5m od brega. Dodani pa so bili še odtočni kanali, 
jarki in melioracijski izkopi ter drugi infrastrukturni 
objekti, ki na kakršen koli način upravlja z vodo in bi 
lahko posledično gnojnico z različnimi oblikami dova
jala v vodotoke.

Seveda kljub zamisli, kjer vsi dobijo, pa predlog v 
občinskem svetu Občine Trebnje v obliki dodatne toč
ke - ni preživel. Nekateri so "strica Googla” celo pov
prašali o tem in (morda zgolj slučajno) spregledali 
nekatere dobre prakse, ki jih imajo ali so jih imeli v 
naši soseščini (občina Mirna Peč). Pa recimo turistič
na občina Bled in občina Gorje. Pa še bi se kdo našel.

Kakor koli, predlog je bil - uspešno ubit. Po vsem 
govoričenju, da smo kmetijska občina in da je treba 
podpirat kmetijstvo in kmeta, pa samooskrbo s hra
no, je pravo čudo, da je 6 (šest) svetnikov dvignilo 
rdeč karton in tako pokazalo svoje odklonilno stali
šče. Celo stranka, ki se reklamira kot kmetom na
klonjena, se ni odzvala pozitivno do predloga, ki bi 
njihovim volivcem pomagala do boljšega pridelka, 
drugim do svežega zraka (brez smradu), tretjim pa 
do pravice do čiste pitne vode in kakovostnih vodnih 
virov v naši občini. Pri tem se je resnično potrebno 
vprašati - kdo je tu vol? Si je morda kdo že prej pre
računal, da bi bil izpad dohodka zaradi zmanjšanja 
nakupa mineralnih gnojil prehud udarec in je bolje

molsti kmetovalce?

Kakor koli, zadeva še ni zaključena, vsaj za mene 
ne. Na Občino bom poslal pobudo, da zadeve izpelje, 
kot sem jih predlagal. Če bo predlog ponovno ubit, 
pa je čas, da se vsi v občini vprašamo - kateri gnoj 
najbolj smrdi?

Kolumnistka) Izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!

Ste 4. aprila 
zavihali hlačnico?
Na socialnem omrežju Facebook so se v dneh 
pred 4. aprilom vrstila povabila v trebanjski 
park, kjer naj bi z dvignjeno hlačnico simbolič
no spomnili in opomnili na tihe ubijalce - mine.

Glede na takoimenovane »lajke«, je bilo v tre
banjskem parku pričakovati 20, morda 30 (več 
bi bilo že pretirano optimistično) Trebanjcev, a 
se je tega dne ob 17.30 uri v trebanjskem parku 
pojavil le en občan, ki pa se ni želel fotografirati, 
saj bi, kot je dejal, »z dobrim dejanjem izpadel 
večji kreten kot tisti, ki v park niso prišli«.

Spoštovali smo njegovo voljo, zato objavljamo 
promocijsko sliko »POSODI Ml SVOJO NOGO«, s 
katero po vsem svetu ozaveščajo o nevarnosti 
min, saj ta tihi ubijalec preži na svojo žrtev še 
desetletja po koncu oboroženih spopadov.

Svoje žrtve mina po večini zverinsko pohabi 
in zaznamuje za celo življenje. Simbolika gor ali 
dol, a nikoli ne veste, kje bo pričakala vas, vaše
ga otroka ali katerega drugega svojca, prijatelja, 
znanca... Ali pa neznanca! (abI

Tel: 07/33 25 402 
Gsm: 041 669 768
Kettejev drevored 2, 
8000 Novo mesto

CATERING... zabavajte se, 
pogostitev pa prepustite nam

KRST | OBHAJILA | SV. BIRME | OSEBNI PRAZNIKI | OBLETNICE 

SREČANJA | PROSLAVE | OTVORITVE | POSLOVNA SREČANJA | SPREJEMI

Za pogostitve in druženja se lahko odločite v Klubu Marof 103, kjer nudimo prostor 
za 50 oseb ali na vašem domu, prostorih vašega podjetja, šotorih, zidanicah.

\
# 1
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OGLAŠUJTE V CAJTNGU ŽE ZA 29.40C ♦ DDV

Območno srečanje otroških 
gledaliških skupin v Mokronogu
Mokronog je bil v ponedeljek, 31. marca 2014, od zjutraj do poldneva. 
Meka otroškega gledališkega življenja na Dolenjskem. Na mokronoškem 
odru, v tamkajšnjem kulturnem domu, je namreč potekalo Območno 
srečanje otroških gledaliških, ki ga je organiziral JSKD Trebnje.

Na srečanju so sodelovali mladi gledališčniki iz 
10 (predstava Narisa Cristiana Andersena - Kakor napravi stari, je zme
rom prav) in Šentlovrem (predstava Kajetana Koviča, avtorska priredba 
Mačka Murija - eko frajer, Teje Zajc in Alenke Kolar), iz 
(predstava Svetlane Makarovič Pod Medvedovim dežnikom v priredbi Ju
stine Zupančič) in kot gostje iz 05 XIV divizije Senovo (predstava Ela Peroci

Muca Copatarica), najmlajši Škorpijončki iz Vrtca Trebnje (priredba pred
stave po slikanici Dobri snežak Barbare Škarja in Saše Kastelic) in
ska sekcija KUD Ivan Cankar iz Velike Loke (predstava neznanega avtorja 
Avdicija v priredbi Melite Pangerc). Skupaj kar šest skupin 
s predstavami dolgimi od 20 do 45 minut.

Srečanje je strokovno spremljal Damjan Trbovc, dram
ski igralec Slovenskega ljudskega gledališča Celje, ki je ...

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
CA7TNG.COM!

Zavarovalniško zastopanje

LEON ROJC s.p.

“OBVEZNO AVTOMOBILSKO 
ZAVAROVANJE,,

NAJHITREJE 
DO BONUSA
-»m
- edina zavarovalnica, 

pri kateri pridobite
bonusa na letoo%

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026

Pohvala delavcem Komunale Trebnje

Naše Trebnje je zelo lepo mesto
Vsak dan se sprehajam in občudujem park, korita polna čudovitih 

rož, čisto cesto in pločnike, pokošene zelenice ob cesti in natančno 
urejene in obrezane grmovnice. Res pritegne pogled in ustvari prijetno 
počutje. Pa ne samo jaz, tudi drugi so opazili urejenost našega mesta. 
In kdo stoji za tem?

Pridne roke komunal
nih delavcev. Fantje, ki 
to urejajo, so zelo pridni. 
Ampak moram izposta
viti in pohvaliti pridne 
ženske roke ga. Andreje 
Možina. In ne samo zdaj, 
ko vse cveti. Tudi pozimi 
je ga. Andreja z motiko 
skopala ves žled in led 
po stopnicah ter z lopato 
vse odmetala stran.

Ga. Andreja, hvala za 
vaš trud in prijaznost ter 
znanje in ljubezen, s ka
tero vse to delate

Ljll|ana I ukir. Trphnjp

Prva razstava v Baragovi galeriji slikar
ke Nuše Smolič, domačinke iz Vrbovca
Od 20. do 30. marca se je v Baragovi galeriji v Trebnjem prvič predstavi
la s svojimi platni absolventka Likovne akademije v Ljubljani Nuša Smo
lič, sicer domačinka iz Vrbovca pri Dobrniču. sedaj končuje
diplomsko nalogo na 
likovni akademiji, smer 
slikarstvo, kamor se je 
vpisala po končani Sre
dnji šoli za oblikovanje 
in fotografijo. Doslej je 
imela že več samostoj
nih razstav, sodelo
vala pa je na številnih 
skupinskih.

Razstavo, na kateri 
smo občudovali več kot dvajset del in med njimi kar nekaj tudi izrazito 
velikih platen, je poimenovala Interakcija. Njena dela je 
predstavila akademska slikarka Andreja Verderber, ki je 
sicer tudi predsednica KUD Artoteka Bela Krajina in njena 
prijateljica, (be)

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
CAJTNG.COM!

POGREBRE 3R 
P0K0PRUŠKE 
STORITVE

0KLESER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in najugodnejši.

Ohlešen d.o.o„ K Rohu 26, Rovo mesto: Tel.: 07/33 70 200 - non stop

11 CAJTNG VEC NOVIC NAJDETE NA CAJTNG.COM ...
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APRIL
specialitete z

GOSTILNA JAVORNIK/ H 041 372 876
RAKOVNIK-ŠENTRUPERT-DBŽELA KOZOLCEV

Grega Smole s knockoutom v prvi 
rundi do naslova profesionalnega 
prvaka, zelo uspešen tudi brat Jure
V Bohinjski Bistrici je 22. in 23. marca 2014 potekal pravi maraton 
borilnih športov. V soboto in nedeljo smo lahko v organizaciji Akademije 
borilnih veščin Bohinj tako videli mednarodna tekmovanja v karateju, 
boksu, mešanih borilnih veščinah ter kickboksu.

Vrhunec celotnega tekmovanja je bila vsekakor sobotna večerna pri
reditev Gala Fight Night Bohinj, ki je na tribune privabila kar lepo število

gledalcev. Po pro- 
<3* I fesionalnih pravilih

| so se pomerili borci 
v kickboks disciplini 
K-1, boksu in tudi 
mešanih borilnih 
veščinah.

V drugi borbi 
prireditve je ponov
no uspešen večer 
bratov Smole odprl 
mlajši, Jure, ki je po 
profesionalnih pra
vilih K-1, v kategoriji

do 77kg, premagal borca Thai Boxing kluba Brežice, Luko Alaufa.

Brata Smole, Jure (v sredini) In Grega (desno), nadaljujeta z vrhun
ski predstavami, za svojo uspešnost pa sta hvaležna tudi trenerju 
Dariu Grilancu (levo). (Foto: Simon Chang)

V prvi izmed treh borb za naslov prvaka organizacije APFU, v kategoriji 
do 77kg, pa je proti Željku Stegiču iz kluba Winner Prijedor nastopil Grega. 
Že v prvi rundi je nasprotnika najprej poslal na tla, v nadaljevanju runde pa 
s knockoutom zaključil dvoboj.

Grega Smole je osvojil šampionski pas in postal novi 
profesionalni prvak organizacije APFU. (gk)
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Na 4. vrhtrebanj- 
ski salamijadi kar 
18 vzorcev salam
Letos je bilo oddanih kar 18 vzor
cev, kar je rekord vrhtrebanjskih 
salamijad. Vsi udeleženci so 
prišli iz občine Trebnje, na kar SO Mratni (sreCni) prejemniki nagrad za najboljše 
n . . . 1 ’ . salame, z leve. Marta Stupar (3. mesto), Uroš
Vrhtrebanp se posebej ponosni. 0zimek kl ie prevzel nagrado v imenu Janka Pa„

leza (1. mesto) in Stane Avguštlnčlč (2. mesto).
Salamijada nima tekmovalne

vsebine, saj je namenjena predvsem izmenjavi izkušenj in posredovanju 
znanja. Vsak lastnik vzorca namreč ve, katero številko 
ima in kdaj je njegova slama ponujena udeležencem na po
kušino, zato lahko takoj prejme tudi povratne informacije, 
kako njegov izdelek vidijo in okušajo drugi... Igk)

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
CAJTNG.COM!

DANA, INDUSTRIJSKA PRODAJALNA 
Andrej Jamšek s.p., Glavna c. 37, Mirna 

Tel: 07/34-34-290,041/844-488; 
pon - pet 7-i8h, sob 7-13I1
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Prva razstava ob svetovnem dnevu voda v Trebnjem, 
vnovičen poziv Občini po pomoči Temenici
Civilna iniciativa za rešitev reke Temenice (CIRT) je ob svetovnem dnevu voda, ki je 22. marca, pri
pravila razstavo, katere formalna otvoritev je bila izvedena v torek, 18. marca, ob 17.30 uri. Mesto 
razstave je bilo izbrano načrtno in sicer za KZ Trebnje, ob enem izmed najbolj perečih iztokov v 
Temenico, kjer je v preteklosti že prihajalo do grozljivih poginov življa v reki in ob njej.

Gregor Kaplan, vodja CIRT, poziva Občino Trebnje, naj končno 
nekaj naredi za reko. ob kateri živimo, sam pa se s svojo 
ekipo in delovnimi akcijami na Temenici že nekaj časa trudi, 
da bi oživel trebanjsko kopališče in otok. katerega nam je 
narava podarila.

“Na ta način tudi ponovno pozivamo občino 
Trebnje, da problematiko reke vzame resno, saj 
do sedaj - kljub katastrofalnim posledicam po
morov - ni bil storjen nikakršen korak v smeri 
izboljšanja stanja. V CIRT-u na to preko različnih 
glasnikov opozarjamo že več let, naša reka pa 
je še vedno zapackana in onesnažena, zlasti to 
velja dolvodno od Trebnjega. Tak odnos do reke 
je za člane CIRT-a, pa verjamem tudi za ostale 
naše občane, nesprejemljiv”, je povedal vodja 
CIRT-a Gregor Kaplan.

V ali ob rečni strugi Temenice je bilo s stra

ni koncesionarja v preteklem letu evidentiranih 
kar 17 črnih točk v občini Trebnje. To pomeni, 
da govorimo o 17 nedovoljenih iztokih ali črnih 
odlagališčih, ki so tik ob rečnem bregu. 5 to raz
stavo je CIRT, prvič do sedaj v Trebnjem, obele
žil svetovni dan voda in upamo, da opozorila na 
težave reke Temenice tokrat le 
niso zgolj predmet pridobivanja 
političnih točk, tako kot se je to 
dogajalo do sedaj. Lik)

Nadzor nad pravilnostjo loče
vanja komunalnih odpadkov

Inšpektorji Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva bodo skupaj z javnim podjetjem Ko
munala Trebnje d.o.o. opravili nadzor nad loče
vanjem komunalnih odpadkov v občinah Treb
nje, Mokronog-Trebelno, Mirna in Šentrupert 
na podlagi določil odlokov občin o ravnanju s 
komunalnimi odpadki. Akcija nadzora bo tokrat 
usmerjena predvsem v nadzor nad odlaga
njem in ločevanjem komunalnih odpadkov pri 
večstanovanjskih objektih. Cilj inšpekcijskega 
nadzora je preveriti, ali in v kolikšni meri upo
rabniki upoštevajo določila občinskih odlokov o 
ločenem zbiranju komunalnih odpadkov, (jk)

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
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Volilno leto - leto 
vsemogočih obljub

Čas volitev je pred nami.

Je čas za spremembe, smo dovolj modri in bomo 
pri izbiri kandidatov za občinski prestol dali prednost 
poštenju pred partijsko izkaznico?

Najprej volitve za evropski parlament, jeseni pa še 
lokalne. Za občane najbolj pomembne. Če že pri voli
tvah v e- parlament ne moremo kaj bistveno vplivati 
na odločitve v Bruslju, pa občani lahko zelo vplivamo, 
kako (kdo) naj bi našo občino vodili novi izbranci.

Občani Trebnjega smo se pred dvema mandato
ma večinsko odločili za spremembe na vrhu občinske 
hierarhije. Če je bila ta pragmatična odločitev dobra, 
ve danes vsak za sebe.

V poplavi kandidatov za občinski prestol in član
stvo v občinski svet bomo deležni neverjetne iznajdlji
vosti, nabor ponudbe bo fantastičen. Že sedaj vemo, 
da ponujenega ne bo mogoče uresničiti niti v petih 
mandatih, kaj šele v enem. Komu in koliko verjeti? 
Morda bi prav prišel vedeževalec? Pa vendar nekaj 
podatkov za dobro izbiro vseeno imamo. Za vse, ki 
sedaj delijo in trošijo občinski denar in vemo, da se 
bodo v veliki večini za funkcije potegovali ponovno, 
nam je popolnoma jasno, kakšne spodobnosti imajo

in kam jim seže domet.

Za ožje občinsko vodstvo, ki si želi oblasti tudi v 
bodoče, je lahko prepreka le zakon, ki bi prepovedal 
kandidaturo obsojenim osebam. Majhna verjetnost 
je, da bi Državni zbor tak zakon sprejel, še manj mo
žnosti, da bi ga sprejel pravočasno. Saj se ve, vrana 
vrani ne izkljuje očesa. Da smo pred zakonom različ
ni, ne bom povedal nič novega. Državljan, ki kandidira 
za katero koli uradniško delovno mesto, mora poleg 
ostalih podatkov o usposobljenosti, priložiti tudi do
kument o nekaznovanosti. Za državljana, ki kandidira 
za župana, ni omejitev. Oba se s svojima kandidatu
rama potegujeta za delovno mesto, ki je plačan iz 
davkoplačevalskih sredstev.

Nedavno nazaj je Ustavno sodišče razveljavilo Za
kon o davku na nepremičnine. Kot glavni argument 
je naštelo, da zakonodajalec (Vlada in Državni zbor) 
ni znal dovolj pojasniti - zakaj so v zakonu različne 
davčne stopnje za posamezne nepremičnine. Kako 
bi Ustavno sodišče odločilo, če bi ga vprašali - zakaj 
za župana ne veljajo enaki predpisi, kot za vse ostale 
občane? Kako šele bi zardevala Vlada, ko bi bilo po
trebno pojasniti, da so župani nekaj, kar je izvoljeno 
s strani ljudstva, in zanje ne veljajo nikakršne ome
jitve?

Bomo občani občine Trebnje na jesenskih volitvah 
dovolj zbrani in pri svojih odločitvah dali prednost 
načelom nekaznovanosti in poštenosti, pred stran
karsko pripadnostjo, in predvsem ali bomo znali po
nudnike izbirati po njihovi sposobnosti.

Druga možnost je tudi ta, kot se je to zgodilo pred 
dvema mandatoma, da se bomo vseeno odločili pra
gmatično za spremembe.

Kolumnlst(ka) Izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!

©

S
1 KUPIŠ

sončna očala

©

1 DOBIŠ
otroška sončna očala

Akcija "Kupiš ena sončna očala, dobiš ena otroška sončna očala 
brezplačno" velja pri nakupu sončnih očal nad 140 € Akcijo lahko 

izkoristite le v prisotnosti otroka starosti do 7 let. Brezplačna 
očala so označena z nalepko. Akcija velja do 31. 5. 2014 oziroma do 
razprodaje zalog. Popusti različnih akcij se med seboj ne seštevajo.

OKULISTIČNI PREGLEDI 
NA ZDRAVSTVENO 

KARTICO

BREŽICE 070 660 660
Pleteršnikova 1

NOVO MESTO 1 070 660 650
Kettejev drevored 32

NOVO MESTO 2 070 660 670
Seidlova 12

13 CAJTNG
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Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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TREBNJE
07 3 481 481 Avto Slak

NOVO MESTO 
07 39 32 999

www.avtoslak.si

S financiraniem 
dodaten bonus
1.000 EUR /

Udobje

Športnost

Biksenonski žarometi

■ ^71
7>y

R - Line Exterieur

I Comfort paket

■./

Testne voinie. JAMSTVO

Vrhunski Tiguan
(bogata serijska oprema)

s financiraniem
dodaten bonus

000 EUR
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Zoran Remic tudi 
letos najboljši 
politični lažnivec
Na Mirni so po desetletnem premoru 1. 
aprila 2014 že tretje leto zapored na prire
ditvi, ki so jo poimenovali gala LAŽinJADa, 
nagradili najboljše laži oziroma njihove 
avtorje. .

Na letošnjem natečaju je kipec za najbolj
šo ljudsko potegavščino prejela

za zgodbico z rahlo okoljsko tema
tiko, za najboljšo politično laž je bil s kipcem 
nagrajen (z najboljšo lažjo je
komisijo prepričal tudi lani) in njegova zgod
ba o dopustu, kipec za najboljšo otroško laž 
pa so si z zgodbo o veliki mizi, ki se je zata
knila med vrati telovadnice, 
prislužile osnovnošolke 
Višček, Nika Kadunc in Zoja 
Eva Bartol. (EK)

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
CA7TNG.COM!

Sebastian Skube (iŠM 
odhaja na Dansko
Danski rokometni klub Bjerringbro-Silkeborg 
se je močno ogrel za našega rokometaša, ki za 
zdaj kruh služi v Celju. Ekskluzivno za Cajtng je 
Seba, še preden se je o tem razpisala Slovenija, 
povedal: “Da, za dve leti se selim na Dansko!"

r At. -X

27-letni
je za Romanom Šavri- 

čem, njegovim stricem, 
sicer pa dolgoletnim se
kretarjem RK Trimo Treb
nje, sedaj pa trenerjem 
naše ekipe, prvi Trebanjec, 
ki je oblekel dres z držav
nim grbom. Bil je tudi prvi 

rokometaš RK Trimo, kateremu je uspel preboj 
v enega najmočnejših slovenskih klubov, pred 
štirimi leti je namreč podpisal pogodbo s takrat 
odličnim koprskim Cimosom.

k
'N -A

Po dveh sijajnih sezonah, ki bosta v izredno 
lepem spominu - zaradi vzdušja v klubu in na
vijačev - ostali tudi Sebastianu, je prestopil v 
najtrofejnejši slovenski klub, Celje Pivovarna 
Laško. 5 svojimi odličnimi predstavami je zbu
dil zanimanje številnih evropskih rokometnih 
klubov. Ko je že kazalo, da bo kariero nadaljeval 
v beloruskem Dinamu iz Minska, to je bilo pred 
par meseci, je klub doživel fi
nančni polom in Seba je ostal v 
Celju. Sedaj je Sebastianu konč
no uspel preboj v tujino. (BZ)

OBŠIRNEJE 
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Kulinarika Jure
040 629 123

Za vas organiziramo: 
piknike, veselice, jantouščine, 
dekliščine, poroke, obletnice, 
poslovne pogostitve, 
zabave za zaključene družbe,...

Za Vasje dobro

le najboljše!

Razdelitev solastnine
VPRAŠANJE: Prejel sem informativni izračun dav

ka na nepremičnine, v katerem je navedeno tudi eno 
zemljišče, ki naj bi bilo v solastnini. Tega zemljišča 
nikoli nisem uporabljal. Po pregledu izračuna sem 
ugotovil, da je moj solastniški delež na tem zemljišču 
1/4. Ker niti ne vem, kdo so preostali solastniki, me 
zanima, kje lahko dobim podatek o ostalih solastni
kih tega zemljišča. Zanima me, ali lahko to zemljišče 
enostavno odpišem iz svojega premoženja ali ga pre
nesem na ostale solastnike.

PRAVNO POJASNILO: Informativni izračun davka 
ste prejeli vsi lastniki nepremičnin, in sicer ne glede 
na solastniški delež. Ker se informativni izračun davka 
nanaša na vsakega posameznega lastnika nepremič
nin, na takem informativnem izračunu ni podatkov o 
tem, kdo so preostali solastniki določene nepremič
nine. Podatke o vseh solastnikih lahko pridobite v 
zemljiški knjigi. V zemljiški knjigi so vpisana imena, 
priimki in naslov stalnih bivališč vseh solastnikov ter 
solastniški deleži za vsakega solastnika.

Vsak solastnikov ima pravico, da nepremičnino 
uprablja oziroma uživa skupaj s drugimi solastniki, in 
sicer sorazmerno z višino svojega deleža. Vi očitno 
nepremičnine ne uporabljate in je ne uživate. Kljub 
temu ostajate lastnik, saj se lastništvu nepremičnin 
ni mogoče enostavno odpovedati zgolj tako, da ne
premičnino prenehate uporabljati. Ker ste solastnik 
nepremičnine, na vas odpadejo tudi vsa bremena, ki 
so povezana z lastninsko pravico na nepremičninah

(npr. plačilo davka, odškodninska odgovornost, vzdr
ževanje stvari,...). Če se želite tega bremena znebiti, 
potem je edina možnost, da svojo solastninsko pravi
co na tej nepremičnini prenesete na nekoga drugega, 
in sicer v ustreznem pravno urejenem postopku.

Če med solastniki obstaja sporazum o tem, kako bi 
solastnino razdelili, potem je najenostavnejše in tudi 
davčno najbolj ugodno, da se sklene pogodba o raz
delitvi solastnine. Pri tej pogodbi se oceni vrednost 
nepremičnine in se nato uredi prenos lastništva na 
tak način, da vsak od solastnikov na koncu vredno
stno dobi enak delež, kot ga je imel pred razdelitvijo 
nepremičnine. To poenostavljeno pomeni, da vas npr. 
ostali solastniki lahko izplačajo (vam dajo denarno 
odmeno za vaš solastniški delež), vi pa na njih pre- 
neste svoj solastniški delež. Takšen prenos je davka 
prost, če je vrednost vašega solastniškega deleža 
enaka denarnemu znesku, ki ga prejmete za svoj so
lastniški delež. Če je nepremičnina v naravi oblikovana 
tako, da jo je možno razdeliti v postopku parcelacije in 
če ste zainteresirani, da bi uporabljali le del nepremič
nine, lahko s solastniki dosežete tak način delitve ne
premičnine, da najprej izvedete postopek parcelacije 
in si potem novonastale parcele med seboj ustrezno 
razdelite. Tudi takšen prenos je davka prost, vendar 
le v primeru, če je vrednost zemljišča, ki ga na koncu 
pridobite, enaka kot je bila vrednost vašega solastni
škega deleža.

Če se solastniki z načinom delitve solastnine ne 
strinjate, potem imate možnost, da na sodišče vložite 
predlog za razdelitev solastnine. Sodišče solastnino 
razdeli skladno s pravili o razdelitvi solastnine. Če 
je le mogoče, sodišče solastnino razdeli fizično, kar 
pomeni, da vsak izmed solastnikov 
dobi določen del stvari v naravi. Če 
fizična delitev ni bi bila možna ali bi 
bila možna le ob znatnem...

Matej Markovič s.p., Stefan 16,Trebnje 
040 541954 - markovic.r6@gmaiI.com

- izdelava notranjih in 
zunanjih inox in steklenih ograj,

- varjenje aluminija in inox-a,
- nadstreški in
- ostali kovinski izdelki,...

OBŠIRNEJE 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
CA7THG.COM!
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B0TRGBUJGTG KAMGN1'
k a>I' RFTnMPRG5GK ALI BGTOJVJ.^^

Velb d.o.o., Gradbeništvo Zupančič,
Flopin, Koš Ig d.o.o., DARS d.d.,...;
BETONARNA GBV d.o.o., ...;
PREVOZNIKI: Pintar Jože s.p., Kurent Stane s.p.,
Vapi,...;
ASFALTERJI: Manas d.o.o.,...;
CEMENTNI IZDELKI: Praznik, Golob, Teropšič,...

VEČJI ODJEMALCI NAŠEGA KAMNA 
KAMNOSEŠTVO IKA UM d.o.o., (masivni izdelki iz črnega kamna), 
IZDELOVALCI KAMNITIH ŠKARP (Botoka, Gashi, Žogaj,...)

43 let na tržišču"

• ■ • ~- - li
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j V akciji čiščenja 
Gradišča sodelovalo kar 

| 60 vaščanov in 
lastnikov vikendov
Tako kot vsako leto, smo tudi letos na pobu
do vseh občanov in vikendašev organizirali 
čiščenje ceste, brežin in polomljenega drevja 
ob cesti v vasi Gradišče.

Letos smo se še poseben potrudili, da bi 
naša vas izgledala čim lepše, saj imamo 28. 
junija 2014 v Gradišču 14. srečanje Gradišč 
Slovenije, kjer pričakujemo od 600-7DD obi
skovalcev iz 17. Gradišč Slovenije.

Odziv je bil letos še posebno uspešen, saj

se je akcije udeležilo kar šestdeset vaščanov 
in lastnikov vikendov. Že lani smo na začetek 
vasi prestavili hram iz leta 1883, letos pa vse 
objekte barvamo in urejamo okolico. Pri hra
mu smo posadili tudi trto šmarnico, da ohrani
mo staro kulturno dediščino, hpika šaiphari

Mali Delfinčki z veliko 
nalepko polepšali kamion 
Komunale Ttebnje
V petek, 4.4.2014, so delavci Komunale Treb
nje, skupaj s hišnikom Vrtca Trebnje in fantoma 
iz Tiskarstva Sladič na kamion Komunale Treb
nje, ki odvaža smeti, prilepili nalepko, katero 
so narisali otroci iz skupine Delfinčki Vrtca 
Mavrica Trebnje.

Pred ključnim dogodkom so pripravili razstavo

svojih slikarskih izdelkov, nato pa so prisotnim, 
med katerimi je bilo največ staršev, babic in ded
kov, pripravili še nekaj iz glasbenega in plesnega 
repertoarja. Dodajmo, da je ena od slik postala 
tudi osnova za eko žig omenjenega vrtca.

Otroci so izdelali kar nekaj risbic, glavna moti
va pa sta bila - kante za smeti in takoimenovana

- gosenica, ki je hkrati tudi logotip Komunale. Če 
za tri kante vemo, čemu služijo (za ločevanje od
padkov, seveda), verjetno le malo kdo ve, zakaj si 
je Komunala Trebnje pred časom, a že začasa di- 
rektovanja Stanka Tomšiča, omislila nov logotip 
in kaj pravzaprav predstavlja tako raznobarvna 
gosenica...

"Tako imenovana gosenica je v bistvu atrak
tivna barvna krivulja, ki simbolizira tok, pretaka
nje, tudi proces čiščenja (seveda glede na pre
poznavno čistilno dejavnost podjetja). Barvna 
shema je vsebinsko naravnana na štiri glavna 

področja delovanja našega podjetja in 
sicer predstavlja modra barva oskrbo 
s pitno vodo, zelena ravnanje z odpad
ki in skrb za okolje, rumena čiščenje 
odpadnih voda, oranžna pa urejanje 
javnih površin in cestne infrastruktu
re. Črta ni ravna, ampak ima obliko 
gosenice pravzaprav zato, ker se lah
ko ta krivulja pokrajinsko identificira z 
meandri dolenjskih voda. Štiri kapljice, 
ki jih oblikuje, pa povezujejo in se nave
zujejo na štiri občine, ki so ustanovite
ljice Javnega podjetja Komunala Treb

nje”, je za Cajtng.com pojasnil direktor Komunale 
Stanko Tomšič.

Če ste torej mislili, da je gose
nica v logotipu Komunale slučaj
no, ste se motili. In če niste vedeli 
kaj predstavlja, veste sedaj! (jk)

OBŠIRNEM 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
CA7TNG.COM!

Mirnčani, zunaj je razpis 
za sofinanciranje progra
mov s področja športa, 
sociale, kulture in mladin
ske dejavnosti
MIRNA, 7. april 2014 - Do 28. aprila lahko 
prijavitelji oddajo izpolnjene obrazce za prijavo 
na razpise za sofinanciranje programov in 
prireditev s področja športa, sociale, kulture in 
mladinske dejavnosti. Skupaj bo Občina Mirna 
na razpisih s področja družbenih dejavnosti 
razdelila 80.800 evrov.

Zadnji dan za prijavo na razpise je ponedeljek, 
28. april, to pomeni, da morajo vlagatelji izpol
njene obrazce najkasneje ta dan osebno prinesti 
na občino ali jih priporočeno poslati po pošti. Le-

alnega in zdravstvenega varstva vrednoteni po 
novih pravilnikih, ki jih je na zadnji seji sprejel ob
činski svet, in določata pogoje, 
merila in postopke za sofinanci
ranje izvajalcev letnega progra
ma športa in sociale. (EK)

0BSIRNE7E 
O DOGODKU 

PIŠEMO NA 
CA7TNG.COM!

Srečanje starodobnikov
Klub ljubiteljev starih vozil Mirnske doli

ne »Hrast« Tržišče, Občina Mirna, VW klub 
Dolenjske in Bele krajine in TVD Partizan 
Mirna vabijo na 8. tradicionalni blagoslov 
starodobnikov, ki bo 27. aprila 2014 pred 
TVD Partizan. Zbor starodobnikov bo od 9. 
do 11. ure, sledil bo blagoslov vozil in pano
ramska vožnji po okoliških krajih. Vabljeni!

PREHRANA PRI MARJANI, 
GOSTIŠČE BARBARA

PRI MARJANI D.O.O., KRMEU 51, KRMEU; 
TEL: 07/81 84123: GSM: 031/652 429

NAGRADNA IGRA! 
SKENIRAJ ME!
MED PRVIMI 100-T1MI, KI ME 
SKENIRATE, IZŽREBAMO NAGRADO
NEDEUSKO KOSILO ZA DVE OSEBI!

• PRI NAS VAM NUDIMO...
NEDELJSKA KOSILA, JEDI 
PO NAROČILU, PIZZE, 
MALICE. CHATERING...

• SPREJEMAMO... 
NAROČILA ZA 
TORTE IN POTICE

• NUDIMO PRIMEREN PROSTOR ...
ZA OHCETI, ZABAVE IN 
OSTALE ZAKUUCENE 
DRUŽBE D0130 UUDI

17 CAJTNG VEČ NOVIC NAJDETE NA CAJTNG.COM ...
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OcJJA
restavracija * bovvling * kavarna * slaščičarna * hotel

Galaksija Trebnje d.o.o., Podjetniška ulica 13, 82ioTrebnje * E: info@galaksijatrebnje.si * S: www.galaksiiatrebnje.si 
Restavracija: 07 30 45 934 * Recepcija: 07 30 45 933, fax: 07 30 45 932 * Bowling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po i4h)

PRIPRAVLJAMO POGOSTITVE
ZA VEČJE IN MANJŠE SKUPINE

-a--j

k. *

swt
M

ififfmi

sS

^ .....

, r1'

za poroke, maturantske plese,
krste, obhajila, birme,
rojstnodnevne zabave,
družabne in poslovne dogodke, \

SLASCICE IZ
LASTNE
SLAŠČIČARNE
tortice različnih okusov in 
pravi kremni sladoledi ter 
ostale sladke dobrote

TORTE PO NAROČILU
za različne priložnosti

HRANA
malice, nedeljska kosila 
(več vrst kosil), jedi po naročilu,

Jr
> - PRENOČIŠČA

nudimo 28 večposteljnih sob

BOVVLING
Delovni čas:
pon. - čet.: od igh - 24h 
pet. in sob. od igh - 03)1 
ned. od 13h - 24(1

IB CAJTNG



OGLAŠUJTE V CAJTNGU ŽE ZA 29.A0C ♦ DDV

MIZARSTVO & TAPETNIŠTVO

hat
MIZARSTVO

Andrej Gospodarič s.p., Obrtniška ul. 31,Trebnje
- MIZARSTVO: 041966 661
- TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetni5tvo-mizarstvo-agoles

CMC RAZREZ IN ROBUENJE
(izrišemo gD, razrežemo in robimo)

PANdS*
JANm
TREBNJE

IVANČNA GORICA

TEHNIČNI PREGLEDI

CkTa) |S) $

07/ 34 60 718 
www.panjan.si 13

NEPREMAGLJIVO FINANCIRANJE!

pro-ce^ti

99
EOM=0%

ze za
EUR
/MESEC

KRIŽANKA

VODORAVNO: 1. prebivalec Dola, 6. sl. pesnik 
in pisatelj Jože (1915-2000), 11. afriška država 
z glavnim mestom Kairo, 12. družina italijan
skih graditeljev godal iz Cremone, 13. indijski 
vodni bivol, 14. krasilna tehnika, okras, vrezan 
v srebro ali zlato (it.), 15. ohlapnost, lahko
miselnost, jiopustljivost, 17. začetnici pevke 
Sršen, 18. Stefan (fran.), 20. različna vokala, 
22. dekadentna smer v ruski umetnosti, na
stala leta 1912, 25. tanjši kol, okrog katere
ga se ovija fižol, 27. voz z ravno nakladalno 
ploskvijo, tudi dera, 28. priložnost (pog.), 29. 
kmečko gospodarsko poslopje za seno, kozo
lec, 30. španski politik, premier od 1973 do 
1976, Carlos Navarro, 31. bosanski nogome
taš, Edin.

NAVPIČNO: 1. mesto v JV Angliji, 2. 
romunsko mesto v Transilvaniji ob 
reki Mure, 3. nemški geofizik, Franz, 
4. krvavenje iz nosu, 5. avt. oznaka za 
Cetinje, 6. flamski pisatelj, Johan, 7. v 
drobne kapljice razpršen vodni curek 
za zalivanje rastlin (agr, dve besedi), 8. 
ind. politik, Devi (1914-2001), 9. norve
ško moško ime, 10. čilski teniški igralec, 
Marcelo, 14. misel, razum, bistvo doje
tja predmeta, 16. švedsko moško ime, 
19. mesto pri Troji, 20. naša stand-up 
kemičarka, Martina, 21. nekdanji naziv 
reke Saone v Franciji, 23. slovenski ve
slač Tul, 24. egipt. bombaž, tudi preja in 
tkanina iz njega, 26. it. naftni koncern, 
29. začetnici pevke Doležal. (ks)

5UDOKU... simetričen, zelo lahek

1 5 8
9 8 7 4 6
5 8 6 1 7

5 3 8 1
3 8 4 7 9 5
1 5 2 8

9 7 3 6 4
3 1 4 9 7

4 5 6

SUDOKU... asimetričen, zelo lahek

4 1 7 6 8 5
7 5 4 2 1 9
2 6 9 4
6 2

9 6
2 7 1 4

4 8
7 6 3

1 5 4

5UDOKU... simetričen, težak

3 9 6
8 9

, 5 8
4 3 1 9

5 6 7 3 8 1
1 8 3 2

1 3
4 6

9 8 2
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rPH B.H.S.\(fd TRGOVINA Z AVTODELI
Ws

tfAKTOG
www.bartog.si

TRGOVINA Z AVTODELI
NAJ VEČJI IZBOR AVTODELOV TER DODATNE OPREME

Wm

r S ' J\ : l 1

17x
v Sloveniji

n

m m-i
Tl- ' . 1 • - ,-<*

SERVIS in VULKANIZERSTVO
NAJBOLJŠA PONUDBA PNEVMATIK NA ENEM MESTU

pnevmatike platišča akumulatorje motoma olja avto klime zavore filtre

BARTOG Trebnje, Obrtniška ulica 18, 8210 Trebnje
t: 07 346 24 31 | f: 07 346 24 34 | dusan.sadar@bartog.si | www.bartog.si
Naše avtotrgovine so odprte vsak delavnik od 8. do 18. ure in ob sobotah od 8. do 12. ure.

ORIGINALNI IN ORIGINALOM ENAKOVREDNI AVTODELI - PNEVMATIKE - PLATIŠČA 
V Sloveniji: 48x AVTOSERVIS in 17x TRGOVINA Z AVTODELI, več informacij lahko 
najdete na www.bartog.si

20 CAJTNG


